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El Sr. Viol Zaragozà viu que vol fer una matisació a les paraules del 
Sr. Zaragozà, que con diu el refrany castellà “a Dios rogando y con 
el mazo dando” i això s’ho haurien d’aplicar molts dels presents.

2/ La Sra. Orient Julián  pregunta si el Sr. Viol ha volgut dir que les 
pintades les han fet ells.
El Sr. Viol diu que respondrà al pròxim ple.

3/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que preguen la grup JNP que des-
près de llegir l’al·legació presentada a la modificació de la taxa de 
recollida de deixalles recapaciten i no castiguen més als veïns i 
veïnes de les Coves econòmicament.
 
4/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que tembé preguen a l’equip de 
govern que s’adhereixe al conveni amb la Diputació Provincial per 
a intentar rebaixar la taxa, ja que done una subvenció.

El Sr. Alcalde diu al Sr. Zaragozà Muñoz que es prepari millor els 
assumptes i que des de novembre de dos mil set s’ha intentat que 
diputació autoritze l’abocament Vilafranca, i no van contestar, es 
va demanar per al de Tales i han dit que no pot ser perquè està 
ple, que també s’ha demanat l’adhesió al conveni amb Diputació i 
encara no han contestat. Que s’ha demanat reunions del consorci, 
i no les fa. Que s’ha fet tot el que s’ha pogut.
 
5/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que preguen al Sr. Alcalde que in-
forme del començament de les obres de la carretera, ja que en 
declaracions i en reunions amb veïns va dir que començarien el 
cinc de juny.
El Sr. Alcalde diu que respondrà el pròxim ple.

6/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que preguen al grup JNP que res-
ponga a la pregunta que es va fer a un altre ple, si es va pagar 
l’assegurança del vehicle Nissan Navara el període que va estar 
arrestat.

El Sr. Alcalde respon que sí es va pagar, i que no va estar arrestat, 
que és una interpretació que fa el Sr. Zaragozà.
El Sr. Zaragozà diu que és un altre balafiament, però que s’alegren 
que un vehicle aconseguit pel Grup Popular s’utilitze.

7/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta quan s’obrirà el centre de dia, 
perquè si es va obrir una borsa de treball el vuit de maig, tothom 
pensava que era imminent, i es van donar falses esperances a la 
gent que es va inscriure per a treballar i falses expectatives als 
veïns i veïnes de les Coves.
El Sr. Alcalde diu que respondrà el pròxim ple.

8/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si el no manteniment dels ca-
mins del terme és per a mantenir la “romiguera” i la canya autòc-
tona o per deixament.
El Sr. Alcalde diu que respondrà el pròxim ple.

9/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que supose que s’hauran rebut mol-
tes queixes pel tema de les piscines perquè o no s’ha fet la desin-
sectació o els animalets s’han fet immunes al tractament.
Varis regidors parlen a la mateixa vegada i el Sr. Alcalde crida a 
l’ordre.

El Sr. Alcalde diu que s’ha fet tractament, però que s’ha buscat un 
nou producte i es tornarà a tractar una altra vegada.

10/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que preguen que després de les 
queixes rebudes de molts veïns del poble pel fet que es cobren les 
llicències d’obres, abans de ser aprovades pot crear trastorns.

El Sr. Alcalde diu que respondrà el pròxim ple.
El Sr. Zaragozà prega que es recapacite perquè es pot donar el 
cas d’un projecte d’obra que es pague i si no es fa s’hagen de 
tornar els diners.

El Sr. Viol Zaragozà explique que el sistema d’autoliquidació és 
només per a obres menors, ja que per les obres majors continua 
com abans.

El sr. Zaragozà diu que les obres menors són les que fa la major 
part de la gent del poble i li pareix més discriminatori.
El Sr. Viol que es contestarà per escrit al pròxim ple.

11/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si ja està concedida la llicèn-
cia de LM.

El Sr. Alcade respon que ja ho va dir, que es va enviar l’expedient 
a Conselleria  i encara manque l’informe de la Generalitat; que és 
la tercera vegada que fa la mateixa pregunta.

12/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunte si el dissabte a la vesprada es 
treballe a l’ajuntament.
El Sr. Alcalde respon que qui.
El Sr. Zaragozà pregunte que si hi ha horari d’apertura el dissabte 
a la vesprada.

El Sr. Alcade respon que no.

El Sr. Zaragozà pregunte doncs perquè van sonar els altaveus de 
la megafonia el dissabte a la vesprada.

El Sr. Alcalde respon que ell com a alcalde va creure oportú cele-
brar una victòria del poble de les Coves.

El Sr. Zaragozà pregunte si qualsevol associació que ho demane 
se li ficara la música el dia i l’hora que demane.
El Sr. Alcalde respon que es fara a criteri de l’Alcalde.

13/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunte quina categoria professional 
tenen els membres de la brigada municipal.
El Sr. Alcalde diu que respondrà el pròxim ple.

14/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunte quan ha costat ficar la tela al 
Camí Nou.
El Sr. Alcalde diu que respondrà el pròxim ple.

El Sr. Zaragozà diu que paisatgísticament sempre s’ha recriminat 
al Partit Popular qualsevol actuació que s’ha fet i diu que l’aspecte 
estètic de la tela és lamentable, que es podria haver adaptat al 
terreny.

El Sr. Alcalde diu que el pressupost d’emmotlar la tela al mur era el 
doble i com que l’ajuntament no té diners es va prioritzar la segu-
retat abans que l’estètica.

15/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que el dia de la presentació de la 
pàgina web es va dir que seria una pàgina transparent, però que a 
dia d’avui no s’han publicat ni els pressupostos ni les taxes de re-
collida de deixalles, i prega que es fique la informació al moment.
El Sr. Ripollés Gascó diu que la pàgina web encara no està al cent 
per cent, i es va actualitzant com es pot.

El Sr. Alcalde diu que la taxa de deixalles encara no està aprovada 
definitivament, hi ha al·legacions i passarà a un ple, i llavors es 
penjarà.


